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INTERPELACJA  

 

 

 
Dotyczy:  Siedzib organów osiedli w obiektach jednostek miejskich. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Wiele organów jednostek pomocniczych – osiedli posiada siedziby w obiektach 

miejskich (przedszkola, szkoły, biblioteki, itd.). Pomimo tego, iż korzystają z lokali  

w obiektach miejskich Wydział Wspierania Jednostek Pomocniczych zabezpiecza środki 

finansowe na opłacanie czynszów. Jest to sytuacja absurdalna, ponieważ pieniądze 

„przerzucane” są z jednostki do jednostki. Ponadto problemem jest to, że niektóre placówki 

oświatowe środki z tytułu udostepnienia lokalu radzie osiedla otrzymują, inne nie. Łącznie  

w budżecie na rok 2020 na utrzymanie siedzib organów osiedli zaplanowano kwotę 

214 165,00 zł. Środki te mogłyby być wydatkowane na inne, istotniejsze zadania jak 

chociażby utrzymanie obiektów zarządzanych przez osiedla, czy WJPM. 

 

W związku z powyższym proszę o informację: 

 

1. Ile osiedli korzysta odpłatnie z lokalu w obiektach miejskich (szkoły, przedszkola, 

itd.)? 

2. Jaki jest to koszt roczny dla WJPM? 

3. Ile osiedli korzysta bezpłatnie z lokalu w obiektach miejskich (szkoły, przedszkola, 

itd.)? 

4. Ile osiedli korzysta odpłatnie z lokali u innych podmiotów (spółdzielnie, itd.)? 



 
 

5. Jaki jest to roczny koszt dla WJPM? 

6. Czy są osiedla (ile), które korzystają bezpłatnie z lokali u innych podmiotów, niż 

miejskie? 

 

 Ponadto wnioskuję, o to, aby korzystając z nowego roku budżetowego zakończyć 

„przerzucanie środków” między WJPM, a placówkami oświatowymi, lub ujednolicić 

standardy w taki sposób, aby każda placówka oświatowa otrzymywała środki  

za udostepnienie lokalu radzie i zarządowi osiedla.  

 Warto zastanowić się również, czy osiedla na terenie których znajdują się placówki 

oświatowe nie powinny być zobowiązane do korzystania z ich lokali w sposób bezpłatny.  

W przypadku, gdy osiedle chciałoby mieć siedzibę w lokalu innym niż miejski środki  

na czynsz powinno zabezpieczać w ramach własnych środków wolnych. WJPM opłacać 

czynsz powinien w mojej opinii tylko na osiedlach, gdzie nie ma możliwości skorzystania  

z lokali miejskich (brak obiektów miejskich, brak fizycznej możliwości udostępnienia lokalu, 

itd.). 

 

 

             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 


